
 
 

                                    

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θεσσαλονίκη, 10/03/2021    

Των:   Κυριάκου Βελόπουλου, βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας  

 

ΘΕΜΑ:  «Δημοσιεύματα για απόσυρση πυραυλικών συστημάτων από τη νήσο 

Παναγία». 

  

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με δημοσίευμα αθηναϊκής εφημερίδος, το οποίο αναδημοσιεύτηκε και από 

ιστότοπους, στη νήσο Παναγία εγκαταστάθηκαν, επί Υπουργίας κ. Πάνου Καμμένου, 

πυραυλικά συστήματα για την προστασία των συνόρων μας, ένεκα της άμεσης απειλής 

από την Τουρκία.  Η τελευταία, αρνείται την ελληνικότητά της, την ενέταξε στα αμφισβητού-

μενα νησιά και βραχονησίδες και με συνεχείς υπερπτήσεις παραβιάζει τον εναέριο χώρο 

της. Τα συγκεκριμένα πυραυλικά συστήματα, κατά την εφημερίδα, αποσύρθηκαν από τη 

νήσο Παναγία για αδιευκρίνιστους λόγους και η περιρρέουσα εντύπωση είναι ότι, το 

προηγούμενο γεγονός έγινε για να μην …προκαλούμε την Τουρκία.  

 

Επειδή αδυνατούμε να πιστέψουμε, ότι είναι πραγματικότητα το ανωτέρω, το οποίο, όμως, 

δεν διαψεύσθηκε, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Ήταν τοποθετημένα πυραυλικά συστήματα στη νήσο Παναγία, τα οποία αποσύρθηκαν; Αν 

όντως αποσύρθηκαν, για ποιους λόγους έγινε αυτό;  

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές  
 
 
Κυριάκος Βελόπουλος 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 
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